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Zpowaianiem

Agnieszka Chmielewska
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zwracam sig do Pana Prerydenta w imieniu mieszkaric6w osiedla
Kazimierza wielkiego. Mieszkaricy prosz4 o sprawdzenie realnych
moZliwosci i ewentualne udro2nienie ci4gu ulicy iLytniej i pot4czenie jej
ruchem kolowym z ulic4 Lanow4. ulica ta jest nieprzejezdna, co znacznie
utrudnia ruch komunikacyjny. W ci4gu tej ulicy znajduj4 sig pawilony
handlowe, Poczta Polska, Budynku Miejskiego Osrodka pomocy Rodzinie,
Takie rozrvi?zanie usprawniloby bardzortrudne poruszanie sig po osiedlu
Apelujg do Pana Prezydenta pomoc w tej sprawie.

ul\u/
/


